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ΕΡΩΤΗΣΗ

  

Προς τον κ. Υπουργό:

  

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων της Βουλευτού του ΣΥΡΙΖΑ Η. Διώτη

  

27.09.2011

  Παράνομες οινοποιήσεις, πλήττουν τον οίνο ΠΟΠ Νεμέα
  

Στην περιοχή της Νεμέας, που παράγεται η ΟΠΑΠ ποικιλία οινοποιήσιμου σταφυλιού
Αγιωργήτικο η παραγωγή είναι φέτος μειωμένη. Το ίδιο πρόβλημα ισχύει για όλη τη Ν.
Ελλάδα.

      

Παρόλα αυτά οι έμποροι δεν δίνουν τιμές για τα οινοποιήσιμα σταφύλια, ενώ αντιθέτως
δίνουν τιμές για την κορινθιακή σταφίδα και τη σουλτανίνα, διότι σύμφωνα με τις
καταγγελίες του Πρόεδρου του Οινοποιητικού Συνεταιρισμού Νεμέας, παρόλο που η
οινοποίηση τους απαγορεύεται, τις χρησιμοποιούν παράνομα στην οινοποίηση.

  

Ο πρόεδρος επίσης καταγγέλλει ότι, ενώ η παράνομη χρησιμοποίηση σουλτανίνας στην
οινοποίηση είναι κοινό μυστικό, οι ελεγκτικοί μηχανισμοί της Διεύθυνσης Αγροτικής
Ανάπτυξης ποτέ δεν έχουν εντοπίσει το πρόβλημα, αντιθέτως προκαλούν το κοινό αίσθημα
τρώγοντας και πίνοντας δημόσια στη Νεμέα με τους εμπόρους
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Επειδή η οικονομική κρίση και οι νεοφιλελεύθερες πολιτικές στον αγροτικό τομέα έχουν
δημιουργήσει τεράστια προβλήματα τα τελευταία χρόνια

  

Επειδή δεν μπορεί να καταπατάται βάναυσα κάθε φορά το κοινό περί δικαίου αίσθημα των
πολιτών

  

  

Ερωτάται ο κ.κ. Υπουργός:

  

1. Τι σκοπεύει να κάνει για να ελέγξει τις καταγγελίες του Συνεταιρισμού Νεμέας και να
αποδώσει ευθύνες;

  

2.Θα πάρετε μέτρα και ποια για να σταματήσει αυτή η απαράδεκτη κατάσταση που με
τεχνητούς και παράνομους τρόπους στερεί το εισόδημα των παραγωγών και οδηγεί
σταδιακά στην απαξίωση του ποιοτικού και προστατευόμενου αυτού προϊόντος;
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